

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300268407	COFFEE POPE 空间排	30, 43	08-10-2004	16F2, No.337, Daya Rd., North District, Taichung	LUNG TIN INT'L PATENT & TRADEMARK AGENT LTD. ROOM 1512B, 15/F., WEST TOWER, SHUN TAK CENTRE, 168— 200 CONNAUGHT ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300413379		5	08-09-2006		黃海榮 香港 九龍大角咀埃華街 77 號 大同新邨大眾樓 12 樓 (11/F)12 室